
 کلاهبرداری ۵۰ میلیارد 
ریالی با جعل عنوان

صفحه 7

ث
حواد

از سوی تیم فوق تخصصی پیوند 
دانشگاه شیراز

بیست و پنجمین مورد اهدای 
عضو در بهبهان انجام شد

صفحه 3

شهرستان

طبق مصوبه کمیسیون تلفیق؛

چهار نرخ ارز توسط دولت در بودجه پیش بینی 
شده است؛ 4200 تومانی - 11500 تومانی - 17500 تومانی 

و 25000 تومانی

منطقه جنوب ایران  ) فارس/خوزستان/بوشهر/کهگیلویه و بویراحمد/هرمزگان(    سال بیست وششم      شماره  2983       بها 6000 تومان      5 ژانویه 2021                                                                  سه شنبه 16 دی  1399      21 جمادی الاول  1442      

روزنامهروزنامه
 www.tolounews.com پست الکترونیک: toloudaily@gmail.com                                            آدرس سایت:

صفحه8صفحه4

 همزمان 
با سال ۲۰۲۱ طاق 
کسری فرو ریخت

 به جای حل مسئله 
آلودگی هوا با انبوهی از مصوبات 
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شهردار شیراز خبر داد؛
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 معاون عمرانی استانداری فارس 

اعلام کرد؛
ضرورت کنترل و مهار منابع 

آلاینده هوای شهر شیراز

صفحه2

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد 
عنوان کرد؛

جذب 34۱ میلیارد 
 تـومان صـدقـه 
در 9ماهه امسال 

 میزان پرداخت صدقه هر ایرانی در روز از 11 تومان 
به  1۵ تومان افزایش یافته است 

همراه با تحلیل خبر

خطیبزاده:

 امکان بازسازی رابطه با عربستان وجود دارد اگر ...

کیفری  پرونده  اظهارکرد:  کشورمان  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
در  می کنیم  فکر  و  است  پیگیری  دست  در  اوکراینی  هواپیمای  سقوط 

روزهای آتی در این زمینه اطلاع رسانی بیشتری شود.
به گزارش ایسنا، سعید خطیب زاده در نشست هفتگی خود با خبرنگاران 
داخلی و خارجی  با حضور خبرنگاران  که در ساختمان وزارت خارجه 
با آخرین روند پیگیری  ارتباط  به سوالی در  برگزار شده بود در پاسخ 
با توجه به نزدیک شدن به سالگرد  موضوع سقوط هواپیمای اوکراینی 
وقوع این حادثه گفت: تصمیمی که هیأت دولت در ارتباط با پرداخت 
دیه گرفت ناظر بر پرداخت یکسان این دیه به همه قربانیان این هواپیما 

است.
پرداخت آن  دیه و  این موضوع  است که  این  مهم  نکته  داد:  ادامه  وی 
جایگزین پرونده کیفری که در این زمینه ایجاد شده و در حال پیگیری 

است، نیست.
وی با بیان اینکه پرونده کیفری سقوط این هواپیما در حال پیگیری است، 
خاطر نشان کرد: فکر می کنم در روزهای آتی اطلاع رسانی بیشتری در 

مورد این پرونده انجام شود.
سخنگوی وزارت خارجه همچنین بار دیگر در این نشست با خانواده های 

داغدار جانباختگان سقوط این هواپیما ابراز همدردی کرد.
خطیب زاده همچنین در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه در نشست 
پیشنهاد  به  ای  مصوبه  مورد  در  که  ملل  سازمان  عمومی  مجمع  اخیر 
آمریکا به رأی گیری گذاشته شد برخی از کشورهای همسایه از جمله 
افغانستان در جلسه غایب بودند و کشوری چون عراق نیز رأی ممتنع به 
این موضوع داد و این باعث به وجود آمدن برخی از بحث ها در فضای 
 مجازی و رسانه ای کشور شده است، گفت: ایالات متحده آمریکا در طی 
ایران در سازمان  علیه  اقدامات خود  بار در  برای سومین  اخیر  ماه های 
 ملل با شکست روبرو شد و پیشنهاد آمریکا علیه ایران رأی نیاورد و این 

نشان دهنده انزوای روز افزون این کشور است.
را  ناخرسندی خود  ما  نیز گفت:  و عراق  افغانستان  بحث  مورد  در  وی 
اید نخست  اعلام کردیم و همان طور که شنیده  این موضوع  به  نسبت 

وزیر عراق اعلام کرده که در حال پیگیری این موضوع است.
وی با اشاره به سیاست ایران در ارتباط با تعامل با کشورهای همسایه و 
اهمیت حفظ حسن همجواری گفت: قطعا کشورهای همسایه ما می دانند 
که یک جانبه گرایی و قلدری آمریکا تا چه حد تأثیر منفی بر فضای بین 

الملل و منطقه می گذارد.
سخنگوی وزارت خارجه همچنین در این نشست در پاسخ به سوالی در 
مورد روابط ایران و روسیه نیز گفت: روابط ایران با روسیه در بهترین 
شرایط قرار دارد و دو کشور بر اجرا و پیگیری توافقات صورت گرفته 

بین تهران و مسکو تأکید دارند و در این راستا حرکت می کنند.
رسانه  یک  که  سوال  این  به  پاسخ  در  کشورمان  ارشد  دیپلمات  این 
آمریکایی به بایدن رئیس جمهور منتخب آمریکا پیشنهاد کرده است که 
برای  نشان دادن حسن نیت خود مسیر ورود واکسن کرونا به ایران را 
تسهیل کند اگر این اتفاق بیفتد ایران برای نشان دادن حسن نیت خود چه 
کاری انجام می دهد، گفت: ایالات متحده آمریکا یک جنگ تمام عیار 

را علیه ملت ایران آغاز کرده و همچنان این جنگ ادامه دارد.
آمریکا  مستقر  های  دولت  در  را  متفاوتی  رفتار  ما  اینکه  بیان  با   وی 
ندیده ایم، گفت: ما انتظار داریم که آن ها مسیر و رفتار خود را در ارتباط 

با ایران اصلاح و به تعهدات خود در برجام عمل کنند.
وی با بیان اینکه بسیاری از اقداماتی که در قالب صبر راهبردی ایران 
تعریف می شود باید در چارچوب حسن نیت ایران تعبیر شود، ادامه داد: 
و  برجام  برای حفظ  نهایی که  قدر فرصت  ها  امیدواریم که آمریکایی 
انجام تعهداتشان در برجام به وجود آمده است را بدانند و در این مسیر 

گام بردارند.
سخنگوی وزارت خارجه همچنین از رایزنی تلفنی وزیر خارجه کشورمان 

با همتایان کویتی، قطری و ارمنستانی خود طی روزهای اخیر خبر داد.
در این نشست مطبوعاتی که به مدت یک ساعت به طول انجامید سخنگوی 
وزارت امور خارجه در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی بر اینکه با توجه به 
مسائل منطقه تحرکات آمریکا و نوع موضع گیری های مقامات عراقی به 
نظر می رسد که ما در آینده شاهد نوع تغییر روابط ایران و عراق باشیم و 
عراق مجبور شود که بین ایران و آمریکا یک کدام را انتخاب کند، اظهار 
کرد: اساس سیاست خارجی ایران در منطقه مبتنی بر حسن همسایگی و 

حسن همجواری است.
از  برخی  و  آمریکا  جنگ طلبی های  و  ماجراجویی ها  به  اشاره  با  وی 
اقداماتش در این حوزه در منطقه گفت: ما فکر نمی کنیم با توجه به این 

اتفاقات امنیت پایدار در منطقه ایجاد شود.
ما  انجام می دهند  خطیب زاده گفت: بر عکس آنچه که آمریکایی ها 
هیچ وقت سعی نکرده ایم که ذره ای از آنچه که بین ما و آمریکا رخ می 
دهد را به کشورهای همسایه بکشانیم ولی آمریکایی ها از پایگاه های 
نظامی خود در کشورهای همسایه با نقض تمامیت ارضی این کشورها 
علیه ایران استفاده کرده اند. آمریکایی ها در داخل برخی از کشورهای 
همسایه ایران از جمله عراق پایگاه نظامی دارند و از داخل عراق اقدامات 
نظامی ضد منافع ایران انجام داده و فردی چون سردار قاسم سلیمانی را به 
شهادت رساندند. البته ما می دانیم که مقامات عراقی به چه میزان از این 

اقدامات آمریکایی ها منزجر و ناخرسند هستند.
این دیپلمات ارشد وزارت خارجه گفت: ما فکر می کنیم که باید هر چه 
زودتر نظامیان و چکمه پوشان آمریکایی منطقه و عراق را ترک کنند و 
این موضوع باعث می شود که آرامش هر چه زودتر به منطقه بازگردد.
ضرورت  با  ارتباط  در  عراق  پارلمان  مصوبه  به  اشاره  با  زاده  خطیب 
خروج هر چه سریع تر نیروهای نظامی آمریکا از این کشور همسایه و 
احترام و استقبال ایران از این مصوبه در بخش دیگری از صحبت های 
خود گفت: ما هیچ وقت تلاش نخواهیم کرد که دوستان مان در منطقه 

را در موقعیت انتخاب قرار دهیم.
وی با تأکید بر اینکه روابط ایران و عراق روابطی چند لایه و چند جانبه 
است، گفت: روابط بین تهران و بغداد روابطی طبیعی، تاریخی و مردمی 
است و کسی نمی تواند با اقدامات ساختگی و مهندسی شده این روابط را 
دچار مشکل کند مگر اینکه مردم و دولت های دو کشور در این زمینه 
هوشمند نباشند که خوشبختانه هوشمندی لازم در این زمینه وجود دارد.
سخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ به این سوال که به تازگی 
رئیس اتحادیه عرب بار دیگر اقدام به بیان اظهار نظرهایی علیه ایران 
کرده از جمله اینکه بازگشت آمریکا به برجام بدون تغییر رفتار ایران 
باعث ایجاد مشکلاتی برای کشورهای منطقه می شود، گفت: در مورد 
مطرح  ها  اتحادیه  و  ها  سازمان  از  برخی  مقامات  که   اظهارنظرهایی 

می کنند باید به اندازه اعتبار آن سازمان ها به آن وزن داد.
وی با اشاره به مشکلات و اختلافاتی که در حال حاضر اتحادیه عرب 
با آن روبرو است، گفت: مسئول این اتحادیه باید اولویتش این باشد 
که به وضعیت کنونی این اتحادیه و مشکلات آن رسیدگی کند و به 
خیانتی که به آرمان فلسطینی و اسلام توسط برخی از کشورها صورت 

گرفته است، فکر کند.
 خطیب زاده ادامه داد: این سخنان آدرس غلط دادن است و آن ها فکر 
می کنند با تکرار این سخنان برای ملت های منطقه می توانند اولویت های 
موجود در منطقه را عوض کنند. منطقه ما احتیاج به شخصیت هایی دارد 

که نگاه متفاوتی داشته باشند، نگاه به درون داشته باشند.
این دیپلمات ارشد وزارت خارجه افزود: برجام چیزی بین ما و ۱+۵ است 
که در مورد آن مذاکره شده و امضا شده است. در حوزه برجام طرف های 
گفت و گوی ما ۱+۵ است و در مورد مسائل منطقه نیز ما با کشورهای 

منطقه گفت و گو می کنیم.
با اشاره به اهمیت ایجاد تغییر گفتمانی در منطقه گفت: این تغییر  وی 
منطقه  از مسئولان دولت ها و کشورهای  برخی  باید در ذهن  گفتمانی 

صورت بگیرد.
خطیب زاده همچنین در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه سفر چندی پیش 
ظریف به آذربایجان و مسکو به تعویق افتاد، آیا زمان جدیدی برای انجام 
این سفر تعیین شده است، گفت: برنامه ریزی کرده ایم که آقای ظریف 
به برخی از کشورها سفر کنند و این در دستور کار است. البته در مورد 
سفرهایی که به تعویق افتاد دچار برخی از مضایق لجستیکی بودیم و وقتی 
سفری به تعویق می افتد باید برنامه ریزی مجددی در ارتباط با انجام آن 

صورت بگیرد که این خود نیز موضوعی زمان بر است.
سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در ادامه این نشست در پاسخ به 
سؤالی مبنی بر اینکه ناو آمریکایی حاضر در منطقه، منطقه را ترک کرد 

ولی اخیرا آمریکایی ها بیانیه داده اند که بار دیگر این ناو بازخواهند 
گشت و نظر ایران در این ارتباط چیست، اظهار کرد: اینکه این ناوها 
بروند و بیایند تصمیم خودشان است ولی آن چیزی که برای ما روشن 
است این است که ما برای تمام سناریوها آمادگی داریم چه سناریوهای 
نمایشی و رسانه ای آمریکا، چه سناریوهای مخفی. ما پیام های لازم را 
به آمریکا داده ایم. به کشورهای همسایه نیز داده ایم. ما در مورد سناریو 
آمریکایی ها پیش بینی نمی کنیم ولی در مورد پاسخ خود مطمئن هستیم.
امیدواریم که مقامات حاضر در کاخ سفید  در روزهای  ادامه داد:  وی 
تا  ندهند که  انجام  را  اقداماتی  و  نکنند  آفرینی  تنش  پایانی حضورشان 
سال ها آمریکایی ها درگیر آن شوند و مجبور به پاسخگویی و جبران 

آن باشند.
سخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ به این سؤال که هفته پیش 
با  کشورمان  خارجه  امور  وزیر  تلفنی  گوی  و  گفت  از  بعد  روز  یک 
همتایه قطری خود، آقای عراقچی عازم دوحه شدند و با وزیر خارجه و 
وزیر دفاع این کشور رایزنی کردند. آیا آقای عراقچی در این سفر حامل 
پیام خاصی بودند، گفت: سفر آقای عراقچی به قطر از قبل برنامه ریزی 
اما این سفر  شده بود. آقای عراقچی قرار بود هفته قبل به دوحه بروند 
به دلایل لجستیکی با تأخیر مواجه شد ولی همان طور که گفتم از قبل 

برنامه ریزی شده بود.
وی با اشاره به روابط ایران با قطر گفت: ما به صورت منظم با مقامات قطر 
در حال تماس و رایزنی هستیم. تبادل نظر نزدیکی بین مقامات دو کشور 

در جریان است و این تماس ها و سفرها نیز در همین چارچوب است.
ارتباط  به سوال دیگری در  سخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ 
با موضوع FATF و آیا اینکه وزارت خارجه این امید را دارد که این بار 
FATF در مجمع تشخیص مصلحت نظام به نتیجه نهایی رسیده و تصویب 
نظرات  که  دارد  مسئولیت  جمهور  رئیس  حقوقی  معاونت  گفت:  شود، 

دولت در ارتباط با این موضوع را به اعضای مجمع منتقل کنند. 

معاون بهره برداری و توسعه فاضلاب آبفا شیراز خبر داد؛
 اجرای خط انتقال و شبکه فاضلاب 

در محله سنگ سیاه
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تهیه  فرایند  درباره  توضیحاتی  ارائه  با  جمهوری  رئیس  دفتر  معاون 
واکسن خاطر نشان کرد: دیروز رئیس جمهوری رسما اعلام کرد که با 
خرید واکسن در هفته  های آینده از شرکت  های مختلف، واکسیناسیون بر 
اساس اولویت  بندی و جدول آماده شده از جامعه هدف در کشور با اولویت 

کادر درمانی و سالمندان آغاز می شود.
دفتر  اطلاع رسانی  و  ارتباطات  معاون  معزی  علیرضا  ایسنا،  گزارش  به 

رئیس جمهوری در حساب کاربری خود در توئیتر نوشت:
سریع تر  هرچه  واردات  بر  جهانگیری  هم  و  روحانی  هم  ماه،  دی  ششم 
واکسن و همچنین شفافیت در توزیع آن تأکیده کرده بودند. رئیس جمهور 
از لزوم اعلام اولویت ها، دستورالعمل ها و همچنین گزارش دهی شفاف و 
دقیق وزرات بهداشت از کسانی که واکسن را دریافت خواهند کرد، سخن 

گفته بود.
از هر  بتوانیم یک روز زودتر  اگر  اعلام کرد  به روشنی  اول هم  معاون 
نخواهیم کرد.  لحظه هم درنگ  معتبر وارد کنیم، یک  دنیا واکسن  جای 
جهانگیری به صراحت گفت که هیچ مقام دولتی و خانواده اش حق ندارد 

خارج از دستورالعمل ها به واکسن دسترسی پیدا کند.
واکسن  به  نسبت  توطئه  توهم  تله ی  در  نه  واکسن،  موضوع  در  دولت   
به واکسن داخلی مجال  به خودتحقیری نسبت  نه  خارجی گرفتار شده و 
دارد،  دغدغه وجود  تنها یک  و  تنها  تحریم،  تنگنای  این  در  است.  داده 

تأمین سلامت شهروندان.
رئیس جمهور روحانی رسما اعلام کرد که با خرید واکسن در هفته  های 
آینده از شرکت  های مختلف، واکسیناسیون بر اساس اولویت  بندی و جدول 
آماده شده از جامعه هدف در کشور با اولویت کادر درمانی و سالمندان 

آغاز می شود.


